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校庆放假及期末放假安排通知

各位家长，您好！

今年是上海市实验学校25周年校庆纪念，学校将组织全体教师5月11日（本周五）下午到浦东校区进行校庆相关活动，故决定学生下午放假半天。中午学生在校用餐，校车12:00发车，其他学生请家长12:10到校门口接。
由于学校在暑假期间将进行校舍的抗震加固工作，故今年暑假将会提早放假，大致安排如下（具体时间见“期末安排通知”）：
6月13日 考语文
6月14日 考数学和英语

6月19日 五年级学生毕业典礼

6月20日 试卷分析、结业式及家长接待
6月21日 正式放暑假
* 9月份开学地点：上海市实验学校西校（闵行区平吉路300号），过渡期间具体细节安排，另行通知。
                                            上海市实验学校国际部 

                                                2012年5月7日
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 Notice for the 25-year School Anniversary Day arrangement
and the Summer Holidays arrangement
Dear Parents:

Shanghai Experimental School is celebrating its 25th anniversary this year. School will arrange all the teachers to go to Pudong Campus to have the celebration on May 11th (Friday) and students will have a half-day leave. All the students will have lunch at school. Then the school bus will leave at 12:00. The students who don’t take the school bus can be picked up at 12:10 at the school gate.
Because the campus will have the reinforcement and decoration during this summer holiday, the summer vacation will be advanced. The general schedule is as following:

June 13th: Chinese examination

June 14th: Maths examination and English examination

June 19th: Graduation ceremony for Grade Five students

June 20th: The analysis of the examination, parents’ reception

From June 21st: Summer Vacation
*All the students will begin their new semester in West Shanghai Experimental School (No. 300 Pingji Road, Minhang District). The specific notice will be given later.
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